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Følgende saker ble behandlet: 

• Status alle områder/pågående saker 

• Tjuvholmen kro 

• Avtale Hamar kommune 

• Avtale heising 

• Eventuelt 
 

Status havner: 
 
Landgang brygge 4 
Denne er ødelagt ved festet til rullen som fører landgangen ut og inn på brygga, reparasjon er bestilt. 
 
Rydding i enden av plassen 
Det er ryddet og kjørt vekk en god del ødelagt materiell som lå lagret, men det er fortsatt mye jobb 
som gjenstår. Dette er stort materiell som er vanskelig å lagre på en både pen og hensiktsmessig 
måte. Det ble besluttet at vi kontakter Stensli Gjenvinning for å få løftet frem og sortert vekk det vi 
ikke trenger. Havnesjefene organiserer dette. 
 
Skifting av flytere 
Det ble tidlig i sesongen skiftet en del flytere, men det står flere for tur. Det er kommet en levering 
med flytere. 
 
Lagringskontainere 
2 stk nye kontainere er ankommet og er montert og plassert. Båtplassansvarlig tar ansvar for å få satt 
inn reoler og innredning. Når innredning er på plass må styret møtes til en dugnad for å få ryddet og 
gjennomgått alt av utstyr som skal lagres. 
 
Utskifting av 4x4 langs brygge 4, 5 og 6 
Materialer til dette er kjøpt inn og satt på lager. Dette er en stor jobb, og styret vedtok at jobben 
settes bort, da dette vil bli langt mer effektivt enn å gjennomføre jobben på dugnader. 
 
Bryggene i gamlehavna på Tjuvholmen og i Brygga båthavn 
Havnesjefene setter opp en vedlikeholdsplan for disse bryggene. Her må det vurderes 
kostnadsmessig opp mot kostnaden ved å eventuelt erstatte hele brygger med nye. 
 
Infotavle på plenen ved klubbhuset 



Det er besluttet at denne skal restaureres og settes i stand. Reklamare har sett på jobben, dette er 
ikke igangsatt ennå. 
 
Status Klubbhus: 
 
Gjerde 
Det har vært gjennomført en dugnad hvor flere løse gjerdestolper ble festet. Det gjenstår fortsatt 
flere, men det må anskaffes flere jern før jobben kan sluttføres. Gjerdet er ferdig renset og oljet. 
 
Skifte av panel på vegg på klubbhus 
Jobben er satt bort, og pågår i disse dager. I forbindelse med dette er det oppdaget at uttrekksvifta 
som sitter på denne veggen er i dårlig forfatning og bør skiftes. Klubbhusansvarlig innhenter pris på 
dette. 
 
Betalingsautomat for bobil 
Ny kortleser i automaten ble endelig levert og montert i slutten av juli. 
 
Status Økonomi: 
 
Kasserer gjennomgikk regnskapet pr 20.08.24, samt prognose for 2024 opp mot budsjett. Resultatet 
for 2024 vil bli litt dårligere enn budsjettert, uten at det ligger noe dramatikk i det. Økonomien er 
god. 
 
Tjuvholmen kro: 
 
Styret er enige om at det er behov for å avklare forventninger mellom HBF og Tjuvholmen kro. Det 
settes av et eget møte til dette. 
 
Avtale med Hamar kommune: 
 
Det foreligger pr. i dag ingen avtale mellom Hamar kommune og HBF når det gjelder 
parkeringsplassen. Mangel på avtale medfører en del uklarheter når det gjelder disponeringen av 
plassen, blant annet hvordan dette skal håndteres når det er arrangementer på plassen. Styreleder 
vil forsøke å få til et møte med Hamar kommune. 
 
Avtale heising: 
 
HBF har ikke hatt noen avtale med Dag Fjellking tidligere, men med ny aktør på plass så synes det 
naturlig at det bør inngås en formell avtale rundt dette. Styreleder følger opp. 
 
Eventuelt: 
 
De neste styremøter avholdes klokken 18.30 den 17.09.24 og den 08.10.24 
 
Styret. 


